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Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun 

 
 

ZÁPIS č. 4/2021 

z jednání Komise pro sport a sportovní dotace, konaného dne 11. 10. 2021 

od 18.00 hodin ve velké zasedací místnosti Městského úřadu Beroun 
 

 

Přítomni:  

 

Členové komise: Mgr. Jan Piskáček, Ing. Jan Šimko, Ing. Viktor Burkert st., Jan Bečvář, Václav 

Koudela 

Omluveni: Ing. Karel Přibyl, Michal Maryška, Mgr. Martin Šašek, Martin Onderka 

 

Hosté: Ing. Simona Boldi – vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 

 

Zapisovatelka: Michaela Beranová 

Ověřovatel zápisu: Jan Bečvář 

 

 

Program jednání: 

1. Zahájení, seznámení s programem a jeho odsouhlasení  

2. Informace o plnění usnesení z předešlých jednání Rady a Zastupitelstva města Beroun  

3. Projednání dotačního programu „Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun 

v roce 2022“ 

4. Různé  

5. Závěr  

 

                                                    Jednání 

 

K bodu 1 – Zahájení 

           

Předseda komise přivítal všechny přítomné členy a vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 

Ing. Simonu Boldi.  

 

Předseda komise jmenoval zapisovatelkou Michaelu Beranovou a ověřovatele zápisu Jana Bečváře. 

 

Dále předseda konstatoval, že v čase zahájení jednání komise bylo přítomno 5 členů a komise je 

usnášeníschopná.  

 

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace schvaluje program jednání v pozměněném znění. 

Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se 0 

 

 

K bodu 2 – Informace o plnění usnesení z předešlých jednání Rady a Zastupitelstva města 

Beroun  

 

Příloha č. 1: Informace o plnění z předešlého jednání Rady a Zastupitelstva města Beroun 
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Komise pro sport a sportovní dotace bere na vědomí plnění usnesení z předešlých jednání Rady a 

Zastupitelstva města Beroun. 

 

K bodu 3 – Projednání dotačního programu „Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě 

Beroun v roce 2022“ 

 

Diskuze navázala na poslední jednání komise ze dne 7. 6. 2021, na které komise doporučila 

zmapovat situaci v berounských klubech, které každoročně žádají o poskytnutí dotace z rozpočtu 

města Beroun v rámci dotačního programu.  

 

OŠVA oslovila všechny sportovní kluby s dotazem, zda jsou schopny splnit veškeré podmínky 

dotačního programu. V tuto chvíli by podmínky splnily všechny kluby, a to za předpokladu, že se 

nezhorší epidemiologické situace a nebudou se muset sportoviště znovu zavírat či omezovat.  

Pokud by k tomuto omezení došlo, problém by mohl nastat v bodě 9. 1.: 

Subjekty mohou žádat pouze na sportovce, kteří se prokazatelně zúčastňují dané aktivity min. 1x 

týdně po dobu nejméně 4 měsíců, tedy mají zaplaceno min. 4měsíční členské příspěvky.   

Z důvodu přerušení činnosti byly některé kluby nuceny vracet členské příspěvky nebo nechat děti 

v některých měsících trénovat zdarma.  

 

Z důvodu, aby nebyl vyčleněn žádný žadatel, a to na základě různých epidemiologických opatřeních 

během posledních dvou let, dohodla se komise na úpravách dotačního programu.  

 

Nejprve členové projednali podmínky pro poskytnutí dotace bod 9.1, kde se dohodli na dočasné 

úpravě (pro rok 2022), a to snížit počet uhrazených měsíčních příspěvků ze 4 na 2 měsíce. Tato 

změna by měla být přijatelná pro všechny kluby i za předpokladu, že by se např. v listopadu uzavřela 

sportoviště.  

 

Dále pan Šimko upozornil na možnost navýšení či ponížení dotace u klubů, které mohly svou činnost 

vykonávat déle než ostatní (vnitřní a venkovní sportoviště). Z uvedených důvodů navrhl zastropovat 

pokles/nárůst u všech klubů v souvislosti s nárůstem/poklesem členů.  

Ostatní členové komise vnímají takovéto řešení jako velký zásah do již funkčního programu a 

nechtějí ho tím narušit.  

 

Dále se upravila formulace u kritéria hodnocení A3 (bod 7.2), a to na základě zkušenosti z minulého 

roku:  

 

Při hodnocení dle kritéria A3 budou jako příjmy započítány tyto příjmy žadatele v roce 2021  

od členů a na členy do 19 let, s výjimkou příjmů na investiční výdaje. 

Poskytované dotace jsou neinvestiční, a tak není možné započítávat investice do jakýchkoli výpočtů 

v rámci programu.  

  

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace souhlasí s dočasnou změnou v dotačním programu 

v bodě 9.1. Počet uhrazených měsíčních příspěvků členů musí být minimálně 2 měsíce. 

Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se 0 

    

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace souhlasí se změnou formulace v dotačním programu 

v bodě 7.2, a to: Při hodnocení dle kritéria A3 budou jako příjmy započítány tyto příjmy žadatele 

v roce 2021 od členů a na členy do 19 let, s výjimkou příjmů na investiční výdaje. 

Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se 0 
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Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace schvaluje dotační program „Poskytování dotací na 

sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2022“ v pozměněném znění.   

Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se 0 

 

 

K bodu 4 - Různé 

 

- Simona Boldi informovala přítomné o přípravách akce „Nejúspěšnější sportovec roku 2021 

okresu Beroun“, která se uskuteční dne 2. 2. 2022.  

 

- Přítomní členové se shodli na zasílání podkladů k jednání komise pouze elektronicky. Na 

jednání bude vždy jeden výtisk podkladů k nahlédnutí. 

 

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace souhlasí s předáváním podkladů na jednání komise 

pouze v elektronické podobě.  

Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se 0 

 

 

K bodu 5 - Závěr 

 

Další podněty a připomínky nebyly vzneseny. 

 

Na závěr poděkoval předseda komise všem přítomným za účast a oznámil, že termín příštího jednání 

komise bude oznámen emailem. 

 

Po vyčerpání programu předseda komise ukončil její jednání v 19.10 hod. 

 

 

Zapsala: Michaela Beranová 

 

Ověřil: Jan Bečvář 

 

Předseda komise: Mgr. Jan Piskáček 


